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元智大學【大學部】有庠獎助學金申請書 

Yuan Ze University [Undergraduate Student] Yu-Ziang Scholarship Application Form 

填表日 Date：       年(Y)      月(M)      日(D) 

申請人 

Applicant 
 

聯絡電話 

Phone No. 
 

學  號 

Student ID 
 

年級/班別 

Grade/Class 
 

系  別 

Department 
 

入學年月 

Date of Enrollment 
 

申

請

資

格

Qua

lific

atio

ns 

for 

App

licat

ion 

（1年

級） 

新生

Fresh

man 

□第二條第1款 凡參加大學個人申請入學、大學繁星推薦入學或考試入學分

發進入本校學士班，學科能力測驗成績國英數三科成績達前標者，第一

學 年 學 雜 費 相 當 於 國 立 大 學 收 費 標 準 。 

The student is admitted to Yuan Ze University baccalaureate programs via 

personal application, recommendation and screening admission, or entrance 

examination, whose grades in Chinese, English and Mathematics subjects of 

General Scholastic Ability Test (GSAT) are ranking above or equal the upper 

standard (75%) of all examinees. The 1st-year tuition and miscellaneous amount 

is granted to equal that of National University.  

（2-4

年

級） 

舊生

Sopho

more 

to 

Senior 

□符合第二條第1款學生，於二至四年級時，前一學年成績班排名前三名，

操行80分以上，且未領取海外交流基金補助者，當學年學雜費得相當於

國 立 大 學 收 費 標 準 。 

The aforementioned students, from the 2nd- to 4th- year B.S. student must meet 

the following requirements: 

 Previous academic-year grade with top 3 ranking in their class. 

 No less than 80 points in the assessment of personal conduct. 

 No grants from overseas exchange funds.  

The present academic-year tuition and miscellaneous amount is granted to equal 

that of National University.  

（2-4

年

級） 

在學

成績

Acade

mic 

Perfor

mance 

□第五條第1款 學士班2至4年級學生前學年成績於各班前3名，操行80分

以上且前一學年所修習學分數不低於（含）32學分者，第一名發給10,000

元之獎學金，第二名發給8,000元之獎學金，第三名發給6,000元之獎學

金 。 

The 2nd- to 4th- year B.S. student must meet the following requirements: 

 Previous academic-year grade with top 3 ranking in their class. 

 No less than 80 points in the assessment of personal conduct. 

 No less than 32 course credits in the previous academic year. 

The scholarship amount is 10000, 8000, 6000 NTD for the 1st, 2nd, 3rd place 

winners, respectively.  

註 ： 同 時 符合 第二 條 及 第 五條 相關 規 定 者 ，僅 得擇 一 申 請 。 

Notice: The 2nd- to 4th- year B.S. student is only allowed to apply one between this 

and above scholarship.  
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附繳證件 

Requirement 

□學科能力測驗成績單

Transcript of GSAT 

□班級排名資料 Ranking in 

Class 

□其他 Other 

(___________) 

本學期校內

申請獎項 

Applying for 

other 

scholarship, 

financial aid 

in YZU this 

semester 

□勤學助學金 Diligence 

Scholarship 

□外國學生/僑生獎助學金

Foreign Students/Overseas 

Chinese Student Scholarship 

□其他 Other (____________) 

□無 None 

 

系所主任 

核   示 

Director/ 

Chair 

 

系    所 

承辦人員 

Contact Staff 

 

核發金額 

Planned 

Amount 

 

 


